
 

 

Schriftelijke vragen ex. art 41 RvO. 
 
Betreft: Informatievoorziening, betrokkenheid, zeggenschap en eigenaarschap van huurders bij 
WarmteStad Groningen. 
 
Groningen, 12 juni 2017 
 
 
Geacht college, 
 
De afgelopen weken heeft de SP afdeling Groningen honderden huurders uit de stadswijken 
Selwerd en Paddepoel gesproken. Uit de gesprekken komen voornamelijk klachten over vocht, 
tocht, schimmel en kou naar voren. Maar uit deze gesprekken blijkt ook dat huurders niet of 
nauwelijks weet hebben van de plannen van de gemeente Groningen en de corporaties om hun 
huurwoningen op WarmteStad aan te sluiten. Door deze achterstand in kennis en informatie 
ervaart de SP een grote mate van wantrouwen bij huurders over de plannen en aansluiting van 
hun woningen op WarmteStad.  
 
De SP is voorstander van de plannen met WarmteStad. Volgens de SP kan energie-opwekking 
door middel van aardwarmte voor een lokale, betaalbare en duurzame energievoorziening zorgen 
die ook nog eens in publiek bezit is. Maar door de gesprekken die de SP de afgelopen weken 
heeft gevoerd met vele huurders uit Paddepoel en Selwerd, maakt de SP zich zorgen over de 
geringe betrokkenheid bij, kennis van en draagvlak voor de plannen van WarmteStad. 
 
Daarom stelt de SP-fractie de volgende vragen aan het college: 
 
1. Bij de voorbereiding van WarmteStad zijn informatieavonden gehouden. Dat is alweer geruime 

tijd geleden en deze werden bovendien bezocht door maar een klein deel van de bewoners Op 
welke manier informeert en betrekken u en de corporaties op permanente wijze alle huurders 
uit Paddepoel en Selwerd over de plannen rondom WarmteStad? 

 
2. Bent u met de SP-fractie van mening dat er bij dergelijke ingrijpende veranderingen in 

energievoorzieningen het van essentieel belang is dat huurders zich hierbij betrokken voelen 
en hierover zeggenschap moeten krijgen? Zo ja, hoe dan? Zo niet, waarom niet?  

 
3. Vindt u dat de informatievoorziening en het stimuleren van betrokkenheid in voldoende mate 

plaatsvind? Zo ja, hoe verklaart u de geringe kennis van de plannen voor WarmteStad die de 
SP ervaart in gesprekken met vele huurders? Zo niet, wat bent u van plan hieraan te doen en 
verbeteren? 
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